

Date: 02/06/2023
Ref: GNHGroup-NM/2023/BS/0053

التاريخ: 2023/06/02
المرجع: GNHGroup-NM/2023/BS/0053

To: H.E. / Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
UAE - Dubai

الى: سعادة / حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Notification from the Company
Regarding the Sale Transaction of Treasury Shares

تنويه من الشركة
بخصوص صفقة بيع أسهم الخزينة

We would like to inform you that the Company's Board of Directors approved the offer to purchase the Company's treasury shares in its fifth meeting held on June 2, 2023, according to the following information:

نود إحاطتكم علماً بأن مجلس إدارة الشركة وافق على العرض المقدم لشراء أسهم خزينة الشركة في اجتماعه الخامس المنعقد بتاريخ 2 يونيو 2023، وذلك على بحسب المعلومات التالية:

- Selling Mechanism: Direct Transaction during trading hours
- Broker: BHM Capital
- Selling Price: 4.00 Dirhams
- Number of shares to be sold and percentage: 5,000,000 (0.784%)
- Reasons for executing the transaction through Direct Deal: The transaction will take place outside the order-book and will not impact the Company's share price.
- Expected effects of the transaction on the company and its operations, and the rights of its shareholders: Net Proceeds of 17,004,400 dirhams.
- Determine whether the transaction is associated to related parties: No related parties.

- آلية البيع: صفقة مباشرة خلال ساعات التداول
- اسم الوسيط: بي اتش ام كابيتال
- سعر البيع: 4.00 درهم
- عدد الأسهم المراد بيعها ونسبتها: 5,000,000 سهم (0.784%)
- أسباب تنفيذ البيع من خلال صفقة مباشرة: لأن عملية البيع ستتم خارج سجل الأوامر ولن تؤثر على سعر سهم الشركة.
- أثر تنفيذ الصفقة على الشركة وعملياتها وحقوق المساهمين فيها: عائدات صافية للشركة بقيمة 17,004,400 درهم.
- تحديد فيما إذا كانت الصفقة ترتبط بأطراف ذات علاقة: لا يوجد أطراف ذات علاقة.

The company confirms its commitment to the regulations and instructions of the Securities and Commodities Authority and the Dubai Financial Market in this regard.

كما تؤكد الشركة التزامها بأنظمة وتعليمات هيئة الأوراق المالية والسلع وسوق دبي المالي بهذا الخصوص.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Sincerely yours,,,

Nader Muqbel
Investor Relations Director
Gulf Navigation Holding PJSC

**GULF
NAV**
الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع
GULF NAVIGATION HOLDING PJSC
P.O. Box 49651, Dubai - UAE

نادرمقبل
مدير علاقات المستثمرين
الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع